

中原证券股份有限公司 关于江苏宝馨科技股份有限公司 2023年度持续督导保荐工作报告

Table with 2 columns: 事项, 承诺. Contains details of the保荐工作报告, including company information, supervision status, and compliance checks.

100%营业收入合计占公司合并财务报表营业收入总额的100%... 关于江苏宝馨科技股份有限公司 2023年度定期现场检查报告

Main body of the 2023年度定期现场检查报告, detailing the audit process, findings, and conclusions regarding the company's financial and operational performance.

中原证券股份有限公司 关于江苏宝馨科技股份有限公司 2023年度定期现场检查报告

Table with 2 columns: 事项, 承诺. Contains details of the 2023年度定期现场检查报告, including company information, supervision status, and compliance checks.

中原证券股份有限公司 关于江苏宝馨科技股份有限公司 非公开发行股票之保荐总结报告书

Main body of the 非公开发行股票之保荐总结报告书, detailing the issuance process, compliance, and the role of the保荐机构.

二、保荐机构发现公司存在的问题及采取的措施

Table with 2 columns: 事项, 承诺. Lists issues identified by the保荐机构 and the corresponding measures taken to address them.

四、其他事项

Table with 2 columns: 报告事项, 说明. Lists other matters reported and the explanations provided.

中原证券股份有限公司关于 江苏宝馨科技股份有限公司 2023年度 内部控制自我评价报告的核查意见

核查意见正文, detailing the audit findings and conclusions regarding the company's internal control system.

中原证券股份有限公司 关于江苏宝馨科技股份有限公司 控股股东及关联方非经营性资金占用的 专项现场检查报告

专项现场检查报告正文, detailing the findings and conclusions regarding non-operating funds occupied by related parties.

保荐代表人: 刘文艺, 司敬悦. 中原证券股份有限公司 年月日

保荐代表人: 刘文艺, 司敬悦. 中原证券股份有限公司 年月日